

## 2023 Berkeley Community Garden Rules

### Membership

1. Gardener Members must live in the City of Boston. Due to new service agreements by our landlord, the Trustees, with the City for more access to City services, all members must be City of Boston Residents for the Garden to qualify for those services.
2. Gardeners can be members of only one community garden city wide.
3. One Berkeley Garden plot per gardener. 2023 Gardeners can no longer absorb gardens when there is a death or a gardener friend leaves.
4. No one will be able to pay for multiple plots.
5. Full plot payment is due by Renewal deadline. Unpaid dues will transfer plot to Lottery.
6. Community work time is 12 hours. Non participatory gardeners fee is \$150

### Growing Season

7. Plot conditions - Throughout the season inspections will be held to access garden conditions. Plots that are unplanted by June 1<sup>st</sup>, untended during the season, or have ripe vegetables left unpicked, will not be invited back for the following year and the gardener may be asked to leave during the growing season. You may reapply after sitting out a year through the Lottery.
8. Plots should be kept open and airy for air flow through the all garden plots.
9. Plots are only to be used for growing. Plots cannot be used for storage. Any supplies in plots must be used throughout the season. Buckets and wood not being used during the season can no longer be stored in plots.
10. Vines should not be planted next to neighboring fences. Vines should be concentrated in the middle of plots providing sunlight and good air circulation for all surrounding plots.
11. Plot fences should not be covered by plastic, wood, or any other opaque material.
12. **NO plot structure can exceed 6' tall.** Anything built by a garden member including, but not limited to new gates, posts, permanent trellises, canopies, or wire mesh fencing, must be approved by garden leadership prior to construction to ensure it conforms with Trustee guidelines. Failure to secure prior approval will result in removal of structure or loss of garden plot.
13. Our landlords, The Trustees, require that all added fencing on the outside of plots be removed. Our insurance company requires that they be removed due to the possible injury to visitors to the garden. This includes all areas along the Main Path, B Row planters, and paths between Main Path and C Row. If installed they will be removed and Gardeners will not be invited back to the garden the following year

### End of season

14. All gardens must remove vines and structures during the winter. Leaving rotted produce to overwinter is not allowed.
15. Winter cold frames are allowed.

### No Dogs allowed in garden

# 2023百加利菜園新會員守則

## 会员资格

1. 园丁会员必须居住在波士顿市, 由于我们的菜园受托人与市政府签订了新的服务协议以获得更多的市政府服务, 所有成员都必须是波士顿市居民, 菜园才有资格获得这些服务。
2. 园丁成员只能是全市拥有一个社区菜园。
3. 每个园丁只能拥有一块伯克利菜园地块。当园丁朋友死去或离开时, 也不能摄取收他们的菜园
4. 没有人能够拥有多于一块菜园用地。
5. 在续订截止日期前支付全额费用。未付会费将把菜园转到抽签。
6. 社区工作时间为12小时。不参与社区工作的园丁费用为 150 美元

## 种植季节

7. 园地情况 - 整个季节将会进行菜园检查。在 6 月 1 日之前未种植的无人看管的, 或未采摘成熟蔬菜的园地, 而且第二年将不会邀请园丁回到花园种植, 园丁可能会被要求在种植季节离开, 您可以在一年后重新抽签申请。
8. 园地应保持开放和通风, 以便空气流通。
9. 园地只能用于种植, 不能用于存储物品。园地中的任何物品都必须在整个季节使用。在这个季节不用的桶和木头不能再储存在园地上。
10. 葡萄藤不应种植在相邻的栅栏旁边, 应该集中在园地的中间, 为所有周围的地块提供阳光和良好的空气流通。
11. 园地围栏不应覆盖塑料、木材或任何其他不透明材料。
12. 园地结构的高度不得超过 6 英尺。菜园成员建造的任何东西, 包括新的大门、柱子、永性格架、檐篷或金属丝网围栏, 都必须在建造前得到菜园领导的批准, 以确保其符合受托人的指导方针。未能获得事先批准将导致结构拆除或损失园地。
13. 我们的受托人 The Trustees 要求移除所有园地外部添加的围栏。由于安全原因, 我们的保险公司要求将它们拆除。这包括主路径沿线的所有区域、B 行花盆以及主路径和 C 行之间的路径。如果你自己, 安装将必须被拆除, 并且失去了园地, 而且第二年你将不会邀请回到花园种植。

## 季末

14. 所有菜园在冬季必须移除藤蔓和结构。不允许让腐烂的农产品过冬。
15. 冬季木材和金属框架不需要拆除。

## 禁止狗进入菜园